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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Peter Robbens (online), Geert Verdoodt, Johan Permentier, Mieke Seminck, 
Erik Chevrolet, Johan Dehaes, Patrick Van Caelenberghe, Jos Jacobs, Ludwig Peetroons, Josefien Van 
Peteghem, Liesl Van Barel 
Verontschuldigd: Rutger Smith 
Afwezig: / 
 

 

1 GOEDKEURING VERSLAG 23/10 

Het verslag van 23 oktober 2023 wordt goedgekeurd. 
 

2 STATUS JEUGD 

Liesl Van Barel is aanwezig om de RVB een toelichting te geven van de werking bij de jeugd en de 
toekomstplannen: 

 De Spike-app werd net gelanceerd (voorlopig alleen voor Kan/Ben) 
Via spike.atletiek.be kan je surfen naar de webversie, hier moet je inloggen en kan enkel als 
je een activatiemail hebt ontvangen.  
Een probleem waar men nu al op botst, is de correctheid van de emailadressen. 

 Wedstrijdhervorming Pup/Min: Liesl geeft mee wat uit de regiovergaderingen naar voren 
gekomen is vanuit het standpunt van trainers, bestuurders, ouders, juryleden. 

o De visie volgens het LTAD-model krijgt veel steun. 
o Erkenning dat het RLE (relatief leeftijds effect) een rol speelt in aansluiting en vooral 

deelname aan wedstrijden maar het is ook moeilijker om er ook naar te handelen. 
Voor talentdetectie wordt dit wel opgevolgd. Men is voorstander om resultaten op te 
maken op jaartal ipv. per 2 jaar. 

o Er is veel steun voor veelzijdige trainingen en competitie 
o Vraag naar begeleiding op terrein toe te laten. Zomer 2024: proefproject 

‘coachzones’. 
extra: Info over het proefproject ‘coachzones’ bij Pup/Min-wedstrijden kort voor de 
start van de zomer nog eens benadrukken in de officiële berichten. Bedenking hierbij 
van Gery: AVLL heeft dit al uitgetest bij de BVV – waar natuurlijk slechts 12 ploegen 
aanwezig zijn – en zo telkens maar 12 trainers toegelaten bij bepaalde proeven zoals 
hoog of ver. Dit was duidelijk afgelijnd. Maar hoe is dit toe te passen bij ‘open’ 
wedstrijden waar véél meer clubs aanwezig zijn…? 

o Circuits zijn leuk 
o Inschrijvingen sneller afsluiten en uurschema’s vooraf bijwerken 
o Wedstrijden moeten op tijd beginnen om uitlopen te vermijden 
o Vraag naar wedstrijden van 3u – max. 4u 
o Resultaten moeten correct worden opgemeten 
o Vergelijking met leeftijdsgenoten moet mogelijk zijn 
o PK behouden, geen andere kampioenschappen 
o Beloningssysteem op clubniveau waarbij niet alleen de besten beloond worden of wie 

meest deelneemt maar ook wie zijn/haar eigen prestatie verbeterd. 
o Kinderen worden graag beloond 
o Voorgestelde (fictieve) competitievormen: 

 Vraag om geen al te grote aanpassingen door te voeren 
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 Wedstrijden moeten wel aantrekkelijker en vlotter gemaakt worden 
 De atleet moet voldoende keuzevrijheid behouden 
 Technische uitvoering beperken: voor bepaalde disciplines ok 

 
De beleidscommissie Jeugd heeft al deze zaken samen besproken en tot het volgende eerste 
voorstel gekomen: 

 Duurtijd: wedstrijden van 3u (details in PPT) 
 Aantal disciplines: max. 4 (aflossing incl.) 
 Meerkamp (4-kamp) geen verplichting om aan alle disciplines deel te nemen 
 Nieuwe discipline(s)? 
 Gemengde wedstrijden meisjes/jongens (naar keuze door organisator) 

 
Iedereen is voorstander dat de organisator zelf kan beslissen over gemengde deelname 
meisjes + jongens. 
Anderzijds zijn er toch behoorlijk wat bemerkingen van enkele leden. Men volgt dat er 
zeker organisaties zijn die handig gebruik kunnen maken van de voorgestelde rekenregels 
maar anderzijds zijn er ook organisaties die volledig zelfstandig degelijke jeugdwedstrijden 
kunnen afleveren. 
Patrick is van mening dat de voorgestelde beperking nu vooral richting organisatoren zijn en 
niet gericht naar de atleet waar dit in feite wel beter zou zijn. 
Johan bevestigt dat dit zeker iets is waar de Beleidscommissie Jeugd het al over gehad 
heeft maar dat het momenteel inderdaad niet zo is geformuleerd in dit voorstel.  
 
Het is zeker zo dat een federatie mag waken over het aantal disciplines waaraan een kind 
maximaal mag deelnemen (in functie van de gezondheid en inspanning). Maar het aantal 
disciplines dat een club wil aanbieden, zou vrij moeten zijn. 
 
Liesl en Johan nemen alle feedback mee naar hun vergadering van volgende week. 
Op de komende AV in maart zou over het definitieve voorstel gestemd moeten worden. 
 
 

3 TOPSPORT 

Rutger is verontschuldigd maar hij stuurde wel een update over Be-gold naar Gery. 
 
EK Veldlopen: we hebben een preselectie opgesteld en dit werd op het terrein goed ontvangen. 
Nu woensdag vanaf 10u wordt een teamdag georganiseerd, gecombineerd met een persconferentie, 
kledij-ophaling en (als het weer/terrein het toelaat) een gezamenlijke training op het parcours. 
 
BK Veldlopen te Hulshout: werd ervaren als een zeer goede organisatie. 
 
Erik: de 1ste jaars Senioren hebben meegelopen met de Junioren in functie van de selectie voor het 
EK. Waarom passen wij onze categorieën – en bij uitbreiding ons seizoen – niet aan om gelijk te lopen 
met EA/WA? Is zeker niet ondenkbaar maar wel zéér ingrijpend! Je zou moeten beginnen van een wit 
blad met een volledige herplanning van onze kampioenschappen. 
Voetnoot: alles omgooien moet vooral méér voordelen bieden dan de huidige situatie. 
 
Onze contracten bij Sport-Vlaanderen wisselen op 1 december dus daar is momenteel nog geen 
nieuws over. 
 

4 UPDATE COMMUNICATIE (BART) 

Onderwerp verdaagd naar volgende vergadering. 
 

5 AFGEVAARDIGDENKAART 

De afgevaardigden-kaart is zowat de meest mis/ge-bruikte kaart om gratis inkom te bekomen. 
De LBFA stelt voor om de gratis toegang met deze kaarten af te schaffen. Zij willen de kaarten wel 
behouden omdat deze nodig zijn in hun klachtenprocedure. 
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De Raad van Bestuur gaat akkoord om deze af te schaffen, ook al omdat de verenigingen momenteel 
3 gepersonaliseerde kaarten kunnen aanvragen voor voorzitter, secretaris en penningmeester. 
Er zal geïnformeerd worden of de ‘oneindige’ trainerskaart van de LBFA kan herbekeken worden. 
 
 

6 MAIL 

Er is een ouder die haar ongenoegen geuit heeft omtrent het feit dat atletiek een te dure sport is. 
Geert schetst even de situatie en de geschiedenis achter de vraag van de betreffende persoon. 
Zij verdient ook een degelijk geformuleerd antwoord, ook al is dat antwoord negatief. 
 
Gery voegt er nog aan toe dat het raadzaam is om mee te geven aan die persoon om het juiste kanaal 
te gebruiken om dit soort zaken aan te kaarten, zijnde via haar eigen club(bestuur) het overbrengen 
naar de federatie zodat het ten gronde besproken kan worden. 
 

7 BENOEMING NIEUWE LEDEN VCJ 

4 leden worden herbevestigd. 
Ken Follens wordt bevestigd als nieuw lid. 
Peter Wyns wordt bevestigd als nieuw lid. 
Victor Opdorp voldoet net niet aan de voorwaarde zoals geformuleerd in het Intern Reglement. 
 
 

8 FEEDBACK COMMISSIES 

8.1 BC Competitie 

Laatste vergadering afgelopen WOE 
 Lastenboeken BK’s (10km op de weg, trail, piste,… ): deze moeten uiteraard ook nog op 

KBAB-niveau besproken worden. 
Patrick vraagt of de commissie ook tijd moet steken in het lastenboek van het BK 
Marathon aangezien dit meestal naar golazo gaat? 
Ludwig vraagt om sommige zaken expliciet op te nemen in bepaalde lastenboeken. 

 Toekenning organisatoren KVV’s, BK’s en BVV’s. 
Er is één laatste bijkomende oproep gebeurd voor het KVV A.C.. De Raad van Bestuur 
benadrukt dat er géén kampioenschap komt, als er géén reactie komt op deze oproep. 

 

8.2 BC Jeugd 

Verplaatst naar volgende week. 
 

8.3 BC Recreatie 

Géén vergadering geweest. 
 

 

9 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 18 december (18u30, voorafgegaan door rvb KBAB om 17u): Gery is verontschuldigd en Johan 
Dehaes mogelijks ook. 

 
 

10 VARIA 

 Ludwig is de markt aan het verkennen om ALABUS eventueel te vervangen.  
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BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
Raad van Bestuur 
(23/10/2023) 

Patrick Van 
Caelenberghe en Dirk 
Libotte (advocaat – 
kandidaat 
federatieparket) 
kennen elkaar op 
professioneel vlak 

Goedkeuring 
kandidatuur Dirk 
Libotte voor 
federatieparket. 

Patrick neemt niet 
deel aan de 
(goed)keuring 

Raad van Bestuur 
(27/11/2023) 

Gery Follens is de 
vader van VCJ-
kandidaat Ken Follens 

Bevestiging 
kandidatuur VCJ-lid 

Beslissing is genomen 
zonder deelname Gery 
Follens. 

 
 


